

GFRK styrelsemöte 2023-12-14 (reviderat)

Närvarande: Lilian Hultin (Ordförande), Pontus Larsson (Vice ordförande), Mariana Olsson (Kassör), Therese Wallinder, Linda Edel, Emilia Dahlbom (VC)



Sekreterare: Therese Wallinder

Justerare: Mariana Olsson

1. Mötet öppnas

Mötet öppnas av ordförande.

2. Val av justerare

Till justerare väljs Mariana Olsson.

3. Agenda och föregående möte

- Agendan godkändes.
- Anteckningarna från styrelsemötet den 2023-11-23 godkändes och lades till handlingarna.

4. Ungdomssektionen

- US fick ihop pengar och genomförde resan till SIHS.
- US hade även en dag då de hjälptes åt att julpynta i ridskolestallet.

5. Ridskoleverksamhet och utbildning (övrig avsutten utbildning)

- Det är i stort sett fullt till nästa termin, endast några ströplatser till nybörjargrupper men övriga grupper är fullsatta.
- Epassi har hört av sig och frågat om vi vill ansluta klubben till dem. Epassi tar då 10% av beloppet i avgift. Vi beslutar att eftersom det går lika bra för klubbens medlemmar att begära ut kvitto och lämna in kvittot till Epassi så är det inte intressant.
- Isa har varit halt men det är dags att sätta i gång henne nu. Även Rita är halt. Aleks och Stella ska kollas igen 16/1 och förhoppningsvis kan Aleks sättas i gång efter det.
- Larissa har haft kolik och blivit uppkollad.

6. Anläggning

- De nya dörrarna till stallet kärvar, de sväller och blir svåra att öppna och stänga.
- Vi behöver ta tag i de punkter som Ridsportförbundet kommenterade på när de gjorde säkerhetsbesiktningen i höstas. Det gäller invändig dörr i sargen vid porten samt att sätta igen mellan sarg och vägg längs ena långsidan. Vi behöver räkna ihop hur mycket virke som krävs och kanske söka bidrag för att få det fixat.
- Det är stopp i brunnen i storstallet. Man ska testa spola ur den och se om det hjälper.
- Vattnet i hagarna fungerar fortfarande efter åtgärderna som gjordes i höstas.
- Belysningen i ridspåret är ännu inte påslagen men nu är det på gång. Emilia träffade ansvariga i fredags och visade dem runt i spåret och elen ska kopplas på idag (14/12).
- Vägen genom betet ska tas bort, man börjar med arbetet i maj och det är lovat att vara klart innan juli. Vi behöver komma överens om hur vi gör i juni när hästarna ska släppas på bete.

- Man har upptäckt att det snöar in vid taknock i privatstallet så en plåtfirma behöver kontaktas för att kontrollera om det är några plåtar som behöver fästas bättre.
- Ingången till ridhuset mitt emot stallet skulle behöva göras om för det rinner vatten mot dörren och samlas där så det skulle behöva byggas någon typ av tröskel.

7. Ekonomi

- Vi har haft en inarbetad vinst sen 2021 och 2022 på 900 000 som vi under året använt för att göra investeringar i fastigheten med. Det gör att årets resultat kommer bli negativt men klubbens kassa ligger ändå på en normal nivå. Eftersom vi är en ideell förening får vi inte ha för mycket sparade pengar i kassan utan de pengar som kommer in ska användas i föreningen.
- Kommunen har beviljat stöd för ridunderlaget och belysningen så det kommer komma in runt 200 000 till innan året är slut.
- Vi väntar även på inkomster från skolan.
- Vi bedömer det svårt att få något extra från kommunen under nästa år. Vi får boka ett möte med kommunen till våren för att höra hur det ligger till.

8. Inackordering

- 18 inackorderingar för tillfället. Emilia för diskussioner med 2 intressenter.
- Emilia har haft hästägarmöte, det finns en oro för att det är så få uppstallade och oro över klubbens ekonomi framöver. De uppstallade vill ha ett möte med styrelsen för att diskutera det. Styrelsen diskuterar den frågan efter årsmötet.
- För att locka fler att flytta hit och att stanna kvar på Fältis ser vi att det är av stor vikt att vi under kommande år arbetar med efterlevelse av våra värdeord: Glädje - Familjärt - Rogivande – Kvalitet.

9. Sponsring

- Lovisa, Emilia och Pontus har sammanställt en lapp kring upplägg för företagsevent. Det är lite kvar att fila på innan den lämnas över till möjliga samarbetspartners.

10. Styrelsen

11. Tävling

12. Cafeteria

- Pontus kom med förslag om att vi ska flytta in cafeterian i ridhuset. Vi fortsätter spåna på det. Det får inte bli för dyrt.
- Linda kommer med förslag till nästa möte kring bemanningsupplägget under nästa år.

13. Personal

- Emilia har handlat julklappar till personalen.
- Ida sökte SRL1 men kom tyvärr inte in i år. Hon ska gå lite kurser under året i stället och söka igen nästa år.

14.Övrigt

15.Medlemsinformation

16.Nästa möte

Nästa möte hålls 11/1.

17.Mötet avslutas

Ordförande avslutar mötet.